

Date: 4 March 2024

التاريخ: 4 مارس 2024

**Attention: H.E. Chief Executive Officer  
Abu Dhabi Securities Exchange  
Abu Dhabi, UAE**

إلى سعادة/ الرئيس التنفيذي  
المحترم،  
سوق أبوظبي للأوراق المالية  
أبوظبي، دولة الإمارات العربية المتحدة

Dear Sir,

تحية طيبة وبعد،،،

**Subject: Americana Restaurants International  
PLC (the "Company") – Notification on the  
Results of the Board of Directors Meeting**

**الموضوع: شركة أمريكانا للمطاعم العالمية بي إل سي  
("الشركة") - إخطار بنتائج اجتماع مجلس الإدارة**

This is to notify you that the meeting of the Board of Directors of the Company was held today, Monday, 4<sup>th</sup> of March 2024, where the following was discussed among other agenda of the meeting:

يرجى العلم بأن اجتماع مجلس إدارة الشركة انعقد اليوم، الإثنين، الموافق 4 مارس 2024، حيث من ضمن أجندة الاجتماع التي تم استعراضها تم مناقشة ما يلي:-

- 1- Considering the Company's business and update to the Annual Plan.
- 2- Discussing the Annual Report of the Company.
- 3- Approving for the Company to buy 25 million of its shares for the purpose of a long-term incentive plan for its employees, subject to procuring approvals from the relevant regulatory bodies and presenting the same for the shareholders' approval at the general assembly.
- 4- Considering other operational and administrative matters of the Company.

- 1- النظر في الأعمال التجارية والمستجدات على الخطة السنوية للشركة.
- 2- مناقشة التقرير السنوي للشركة.
- 3- الموافقة على قيام الشركة بشراء 25 مليون سهم من أسهمها وذلك بغرض تخصيصها لبرنامج حوافز الموظفين طويلة الأجل، شرط الحصول على الموافقات التنظيمية من الجهات المعنية وعرضها لموافقة الشركاء في الجمعية العمومية.
- 4- النظر في بعض الأمور التشغيلية والإدارية للشركة.

Your Sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الشكر والتقدير،،،



**ثاقب محمد صابر أعوان - Saqib Muhammad Sabir Awan**  
أمين سر المجلس - Secretary of the Board



- Copy to Securities and Commodities Authority

- نسخة إلى هيئة الأوراق المالية والسلع